
Protokół Nr XLVII/22 

z przebiegu XLVII sesji Rady Gminy Bierzwnik 

odbytej w dniu 24 lutego 2022r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Bierzwniku 

w godzinach 10
00

 – 13
10 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik Beata Radziszewicz o godz. 10
00

 otworzyła XLVII sesję 

Rady Gminy. Powitała Panie i Panów Radnych, Panią Wójt Gminy Bierzwnik Anetę Kołuda, 

Sekretarza Gminy p. Leszka Waloch, Skarbnik Gminy Bierzwnik p. Agnieszkę Nawrocką, Kierownik 

Referatu OOR p. Violettę Wieczorek, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej p. Annę 

Nowak, Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury p. Ireneusza Kręgowskiego, Dyrektora Gminnego 

Centrum Sportu i Rekreacji p. Władysława Wajdę, a także współpracowników p. Jowitę Kwiecień  

i p. Rafała Piaseckiego.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz oświadczyła, że zgodnie z listą obecności, aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji.   

 

Nieobecni radni : A. Włodarczyk 

Nieobecność usprawiedliwiona.  

 

Listy obecności radnych, sołtysów, pracowników urzędu i zaproszonych gości stanowią załączniki  

nr 1-4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad 2.  

Uwagi do porządku obrad XLVII sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz – poinformowała, iż do porządku obrad 

wprowadzone będą następujące zmiany, omówione podczas posiedzenia Komisji Stałych: 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiaru 

połączenia samorządowych instytucji kultury, druk nr 449/22  

 
Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz - zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury, druk nr 449/22  

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 

 

 



 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXIX/165/20 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie utworzenia Żłobka na terenie Gminy 

Bierzwnik oraz nadania mu statutu, druk nr 450/22 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXIX/165/20 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie utworzenia Żłobka na terenie Gminy 

Bierzwnik oraz nadania mu statutu, druk nr 450/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy Bierzwnik, 

druk nr 451/22 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy Bierzwnik, druk nr 451/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 

 



 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

gminy w 2022 roku, druk nr 452/22 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy  

w 2022 roku, druk nr 452/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bierzwnik na lata 2022-2032, druk nr 453/22  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-zarządziła głosowanie. 

 

Wynik głosowania. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy  

w 2022 roku, druk nr 452/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada przyjęła wniosek bezwzględną większością głosów.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz – przedstawiła porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Bierzwnik i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uwagi do porządku obrad XLVII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy Nr XLVI. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bierzwnik w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy Bierzwnik w sprawie funkcjonowania Urzędu Gminy Bierzwnik  

w 2021 r., druk 439/22. 



6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bierzwniku za rok 2021 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2022, druk nr 440/22. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej  za 2021 

rok, druk nr 441/22. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                    

w Bierzwniku za okres od stycznia do grudnia 2021 r. druk nr 442/22. 

9. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik za 2021 r.  

(druki od nr 443/222– do nr 447/22) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 przystąpienia do realizacji projektu pn. „Granty PPGR- Wsparcie dzieci i wnuków byłych 

pracowników PGR w rozwoju cyfrowym”, druk nr 448/22. 

 zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury, druk nr 449/22  

 zmiany uchwały Nr XXIX/165/20 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie utworzenia Żłobka na 

terenie Gminy Bierzwnik oraz nadania mu statutu, druk nr 450/22 

 ustalenia wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy 

Bierzwnik, druk nr 451/22 

 zmian budżetu gminy w 2022 roku, druk nr 452/22 

 uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bierzwnik na lata 2022-2032, druk  

nr 453/22  

 

11. Wolne wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski sołtysów oraz mieszkańców gminy. 

13. Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy Bierzwnik. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad.  

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XLVI z sesji Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz- poinformowała, że protokół Nr XLVI wyłożony był 

do wglądu w biurze Rady Gminy. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego zawnioskowała o przyjęcie protokołu Nr XLVI z sesji Rady Gminy. 

 

Wynik głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XLVI. 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z sesji Nr XLVI.  

 

 



 

 

Ad. 4  

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bierzwnik w okresie międzysesyjnym. 
 

Pani Wójt Aneta Kołuda w swoim sprawozdaniu obszernie omówiła zrealizowane zadania                         

w okresie od XLV sesji Rady Gminy Bierzwnik odbytej w dniu 29 grudnia 2021r. do dnia dzisiejszej 

sesji. (min. nagrania 11:57) 

 

Pani Wójt Gminy Bierzwnik Aneta Kołuda- omówiła obecną sytuację w państwie oraz skutki 

orkanu jaki przeszedł przez gminę Bierzwnik oraz przez całe województwo zachodniopomorskie. 

Pani Wójt wystosowała apel do mieszkańców dotyczący zabezpieczania się przed brakiem wody 

 i prądu w przypadku powiadomień o zagrożeniu alert.  

Poruszyła również temat odszkodowań za poniesione szkody podczas wichur, omawiając procedurę 

przyznawania pomocy finansowej w formie zasiłku celowego. (min. nagrania: 44:38)  

 

Radny Rady Gminy Bierzwnik M. Osubniak – zadał pytanie do sprawozdania Wójta z okresu 

międzysesyjnego, dotyczące imprezy gminnej „3 dni na Cysterskim Szlaku”. (min. nagrania: 1:00:00)  

 

Dyskusja dotycząca organizacji „ 3 dni na Cysterskim Szlaku” w 2022 roku. (min. nagrania: 1:00:24)  

 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy Bierzwnik w sprawie funkcjonowania Urzędu Gminy Bierzwnik  

w 2021 r., druk 439/22. 

Informacja omówiona została na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – komisja  nic nie wnosi do 

informacji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – komisja nic nie wnosi do informacji.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska – 

komisja nic nie wnosi do informacji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nic nie wnosi do informacji. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad. 6  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bierzwniku za rok 2021 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2022, druk nr 440/22. 

 

Sprawozdanie omówione zostało na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

 

 



 

Kierownik GOPS w Bierzwniku Anna Nowak - poruszyła temat zasiłków celowych, wyjaśniając na 

czym polega pomoc doraźna dla mieszkańców oraz określiła  znamiona do udzielenia szybkiej 

pomocy finansowej.  

Pani Kierownik poruszyła również temat dodatku osłonowego oraz wniosków na dary żywnościowe. 
(min. nagrania 1:11:24) 

 

 

Dyskusji nie było. 

 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – komisja  nic nie wnosi do 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – komisja nic nie wnosi do sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska – 

komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu./  

 

Ad. 7  

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej  za 

2021 rok, druk nr 441/22. 

 

Sprawozdanie omówione zostało na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – komisja  nic nie wnosi do 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – komisja nic nie wnosi do sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska – 

komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu./  

Ad. 8  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                    

w Bierzwniku za okres od stycznia do grudnia 2021 r. druk nr 442/22. 

 

Sprawozdanie omówione zostało na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik.  

 

Kierownik GOPS w Bierzwniku Anna Nowak- omówiła zmiany w przepisach dotyczące 

wprowadzenia nowego uzależnienia tj. uzależnienie behawioralne od sprzętów komputerowych. 

Uzależnienie to wpisane będzie w Gminny Program Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii 

oraz będzie można pozyskiwać środki z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na edukację w zakresie tego uzależnienia. (min. nagrania 1:22:07) 

 

 



 

Dyskusji nie było. 

 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych – komisja  nic nie wnosi do 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – komisja nic nie wnosi do sprawozdania.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska – 

komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – komisja nic nie wnosi do sprawozdania. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad. 9  

Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik za 2021 r.  

(druki od nr 443/222– do nr 447/22) 

 

Sprawozdania przedstawiono i  omówione zostały  na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy 

Bierzwnik.  

 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

sprawozdań. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do sprawozdań.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do sprawozdań. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do sprawozdań. 

 

Dyskusji nie było. 

Sprawozdania zostały przyjęte. 

 

/Sprawozdania stanowią załączniki nr od 10 - 14 do niniejszego protokołu./  

 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

 

 przystąpienia do realizacji projektu pn. „Granty PPGR- Wsparcie dzieci i wnuków byłych 

pracowników PGR w rozwoju cyfrowym”, druk nr 448/22 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Pracownica Urzędu Gminy Bierzwnik Dominika Szymoniak – wyjaśniła na czym polega wniosek 

oraz trudności z nią związane. Odpowiadała na bieżąco na pytania państwa radych i sołtysów 

dotyczące pozyskania informacji o zakwalifikowania się do projektu oraz sposobu poinformowania 

mieszkańców.  (min. nagrania 1:31:05) 



 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Granty PPGR- Wsparcie dzieci  

i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym”, druk nr 448/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/282/22 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu./    

 

 zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury, druk nr 449/22  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały. 

Dyrektor GOK w Bierzwniku Ireneusz Kręgowski – wyjaśnił zasadność  

i przesłanki do podjęcia niniejszej uchwały. (min. nagrania 1:40:12) 

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

 



 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury, druk nr 449/22  

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/283/22 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu./    

 

 zmiany uchwały Nr XXIX/165/20 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie utworzenia Żłobka 

na terenie Gminy Bierzwnik oraz nadania mu statutu, druk nr 450/22 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/165/20 z dnia 24 września 2020 r. w sprawie 

utworzenia Żłobka na terenie Gminy Bierzwnik oraz nadania mu statutu, druk nr 450/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/284/22 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu./    

 

 



 

 ustalenia wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy 

Bierzwnik, druk nr 451/22 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Pani Wójt Gminy Bierzwnik Aneta Kołuda- wyjaśniła kwestię zmiany przepisów odnośnie kwoty 

za szkolenia. (min. nagrania 1:47:52) 

Opinie komisji rady: 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych 

lub szkoleniach pożarniczych dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie 

Gminy Bierzwnik, druk nr 451/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/285/22 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu./    

 

 zmian budżetu gminy w 2022 roku, druk nr 452/22 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz – odczytała projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy w 2022 roku, druk nr 452/22 

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/286/22 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu./    

 

 uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bierzwnik na lata 2022-2032, druk nr 

453/22  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik B. Radziszewicz –omówiła projekt uchwały.  

Opinie komisji rady: 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych - komisja  nic nie wnosi do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska - 

komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja nic nie wnosi do projektu uchwały 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz-  zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu 

uchwały. 

 

Wynik głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bierzwnik na lata 

2022-2032, druk nr 453/22  

Obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 0 

ZA – 14 – BOLONEK Urszula; BYCZKIEWICZ Krystyna; DROMNICKA Aneta Małgorzata; 

FILAS-SZUBER Mariola; HERMAN Szymon; JANKOWSKA Anna; KASZUBA Piotr, MAREK Jan 

Wacław; OSUBNIAK Marian; PAPROTA Jan; PIEKARSKI Gustaw; RADZISZEWICZ Beata 

Jadwiga; SOSNOWSKA Katarzyna; SZYMANOWSKI Marek Roman;  

PRZECIW – 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0        

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie.  

 

/Uchwała Nr XLVII/287/22 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu./    

 



 

 

Ad 11.  

Wolne wnioski radnych. 

 

Radna Rady Gminy Katarzyna Sosnowska - wniosek o zaproszenie proboszcza Bierzwnika na 

najbliższe posiedzenie Komisji Stałych Rady Gminy Bierzwnik. (min. nagrania 1:59:49) 

 

Radny Rady Gminy Marian Osubniak –  wniosek o zgłoszenie wycinki krzaków i gałęzi drzew 

wiszących bezpośrednio przy liniach energetycznych Wygon-Kawno-Łasko.  
(min. nagrania 2:03:15) 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Beata Radziszewicz -  wniosek o wycięcie akacji znajdujących się na 

ul. Sienkiewicza w kierunku Starzyc wzdłuż chodnika. Akacje odrastają co roku i uniemożliwiają one 

swobodny ruch pieszych po chodniku. (min. nagrania 2:09:24) 

 

Radny Rady Gminy Marian Osubniak – wniosek o usunięcie dwóch sosen leżących pomiędzy 

Breniem a Łaskiem. (min. nagrania 2:10:24) 

 

Radny Rady Gminy J. Paprota-  ponowny wniosek o usunięcie suchej brzozy na zakręcie przy 

posesji państwa Szewczyk (droga z Rębusza w kierunku Starzyc),  

oraz wiosek o zgłoszenie wycinki topoli przy drodze z Rębusza w kierunku Starzyc. (min. nagrania 2:11:15) 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Beata Radziszewicz -   wniosek o załatanie dziur na ul. szkolnej  

w Bierzwniku. 

 

Ad 12. 

Wolne wnioski sołtysów oraz mieszkańców gminy. 

 

Sołtys Sołectwa Bierzwnik Ireneusz Kręgowski -  złożył  następujące wnioski:  
(min. nagrania 2:18:23) 
 

- problem z pojemnikiem PCK na odzież znajdującym się w parku gminnym w Bierzwniku, wniosek  

o postawienie przewróconych pojemników oraz interwencje w związku z odbiorem i  uprzątnięciem 

odzieży, 

- wniosek o  przegląd drzewostanu w parku gminnym, 

- wniosek o przeanalizowania przyszłości topoli znajdujących się na działce prywatnej przy  

ul. Dworcowej.  Prośba o rozmowę z właścicielem działki, gdyż drzewo stwarza zagrożenie.  

- wniosek o uprzątnięcie gałęzi spadających na chodnik przy ul. Dworcowej 

- wniosek o postawienie znaku przejście dla pieszych przy pasach ul. Dworcowa. 

- wniosek o wyrównanie odcinka drogi przy przejeździe kolejowym w Bierzwniku 

- wniosek o naprawę lub przeniesienie słupka telekomunikacyjnego, który uległ uszkodzeniu przy 

wjeździe z ul. Dworcowej w ul. Szkolną . 

 

 

Sołtys Sołectwa Ostromęcko Małgorzata Wojciechowska – wniosek o pomoc w pozyskaniu 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Ostromęcko.(min. nagrania 2:33:43) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Ad 13.  

Zamknięcie obrad XLVII sesji Rady Gminy Bierzwnik. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy B. Radziszewicz o godz.13
10

 zamknęła obrady XLVII sesji Rady Gminy 

Bierzwnik dziękując wszystkim za przybycie.
 

 

 

 

 

Protokołowała: inspektor                                                    Przewodnicząca Rady Gminy Bierzwnik 

 

   Jowita Kwiecień                                                                              Beata Radziszewicz 
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